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Bestyrelsesmøde 8/2016  

Referat 
09/11/2016 kl. 20.00 – 21.00 Skype 

 

Deltagere  

Torben Dan Pedersen (TDP), Svend Lykkemark Christensen (SLC), Søren Munch (SM), Niels 

Kim Hjorth (NKH), Birthe Steenberg (BS), Jakob Larsen (JAL), Kirse Ellegaard (SKE)  

Afbud: Karsten Munkvad (KM), Henning Blok Madsen (HBM) 

 

1. Efter Atletikkens Årsfest, årsmøde & konferencer  

 Kort evaluering med henblik på næste år 
Enighed om et vellykket arrangement med megen positiv feedback. Bestyrelsen 
ønsker for 2017 tilsvarende 2-dages arrangement lørdag-søndag, der planlægges 
kombineret med Cross løb. Bestyrelsen booker 27.-29. oktober mhp. 
bestyrelsesmøde fredag aften. Fænø Sund Park undersøges som sted (SKE). 
Dato for næste årsfest/årsmøde fastlægges til den 28-29. oktober 2017.  
 

 Bestyrelsesrepræsentation i DAF’s fire komiteer 

Børne-ungekomite: SM  

Seniorkomite: BS  

Masters komite: SLC / KM  

Teknisk komite: HBM 

 

 Forretningsudvalg  
Bestyrelsen nedsætter forretningsudvalg bestående af KM og TDP, med JAL og SKE 
som administrationsrepræsentanter.  
FU-møder vil fortsat holdes ca. 14 dage før hvert fysiske bestyrelsesmøder.  
 

2 Opsamling fra strategidrøftelse ved årsmøde  

 Hvordan  bruger vi input fra deltagerne  
Bestyrelsen vil se på opsamlingen fra årsmødets strategidebat med henblik på 
prioritering og kommentering. Årsmødets input skal i spil senere i processen – efter 
Strategiseminaret den 6/12; hvor øvelsen er at skitsere de overordnede 
fokusområder, som skal indgå i Strategiaftale. I fastlæggelsen af de ønskede 
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fokusområder er bestyrelsen særligt opmærksom på, at et potentielt værtskab af VM 
Cross vil have store implikationer for forbundets samlede arbejde. En satsning på VM 
Cross skal således balanceres med øvrige ønsker, herunder udvikling af 
baneatletikken; jf. de i dag tilgængelige ressourcer. 

 

 Involvering  
Der påtænkes at holde en Klubkonference til april 2017. 
Bestyrelsen drøfter kommunikationsformer mht. klubinvolvering. SM/BS er 
tovholdere på at forberede et 3-trins forløb, med materiale til brug ved 
klubbestyrelsesmøder, besøg i udvalgte klubber, og samlet klubkonference.  
 
Børne-ungekomiteens foreningsundersøgelse har en del kvalitative svar, som kan 
give gode input fra foreningsperspektiver:  
http://dansk-atletik.dk/media/1443129/Dokumentation-Alle-kommentarer-fra-BU-
undersoegelsen-marts-2016-42-sider-.pdf  

 

3 Bestyrelsesmøder 2017 

 Bestyrelsesmøder 2017 
1/17:  18. januar  
2/17: 17.-18. marts? TBD  
3/17:  25. april  
4/17:  20. juni  
5/17:  23. august  
6/17:  21. september 
7/17:  27. oktober 
Som udgangspunkt er mødetid kl. 17.00-21.00 i Odense. 

 

 Skype-møder 
Bestyrelsen har i efteråret afholdt skype-møder som supplement til de fysiske 
bestyrelsesmøder, og det besluttes fortsat at afholde korte Skype-møde mellem de 
fysiske møder. 

   
  Kommunikation fra bestyrelsesmøder ønskes fremover at ske via 

kommunikationsstaben: SM laver forslag til procedure for formidling.  
 

 Komiteformænd til bestyrelsesmøder  
Til start inviteres formænd for Senior- og Børne-unge komite til bestyrelsens møde i 
januar. 

http://dansk-atletik.dk/media/1443129/Dokumentation-Alle-kommentarer-fra-BU-undersoegelsen-marts-2016-42-sider-.pdf
http://dansk-atletik.dk/media/1443129/Dokumentation-Alle-kommentarer-fra-BU-undersoegelsen-marts-2016-42-sider-.pdf
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 Bestyrelsen drøfter muligheden for at arrangere en bestyrelsestur ifm. VM i  
London til august, i lighed med EM i Zürich. Formålet er kompetenceudvikling og 
netværk (evt. nordisk møde) for bestyrelsen, og udgifter hertil skal kunne holdes 
indenfor bestyrelsesbudgettet. Før endelig beslutning skal omkostninger samt 
akkrediteringsmulighed afklares; JAL modtager info herom ultimo januar.  

 

4 Den økonomiske udfordring  
DAF Erhvervsklub ønskes aktiveret, og bestyrelsen vil gerne bede erhvervsklubben 
om et oplæg til bestyrelsesmødet i januar. TDP tager kontakt.    

 
Forbundets kontingentsatser drøftes; JAL anbefaler differentierede medlemskaber 
med tilhørende differentierede kontingentsatser, fremfor en generel stigning. JAL 
laver oplæg med forskellige økonomiske scenarier til videre drøftelse ved 
bestyrelsesmøde i januar.    
 

5 Eventuelt 
  Mødeplan den 6/12: Strategiseminar kl. 9.00-12.30. Bestyrelsesmøde kl. 13.15-17.00 
 
SKE /17-11-2016 


